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ســرمربی تیم ملی تکواندو گفت: جایی به قدری دست و دلباز می شویم که میلیون دلاری به ویلموتس 
درجه چندمی پرداخت می کنیم، اما از طرفی به ۵۲ المپین ورزش کشور رسیدگی نمی کنیم.

فریبرز عسگری در تازه ترین صحبت های خود اظهار داشت: قرار بود تا قبل از المپیک در دو مرحله، جمعاً 60 میلیون 
تومان به بچه ها پول پرداخت شود که آن نیز خود داستان داشت و قرار شد مالیاتش کسر شود. در مرحله اول 30 میلیون 
تومان پرداخت شــد، اما با شــیوع ویروس کرونا مرحله دوم را پرداخت نکردند و از ســال 2018 نیز بچه ها جوایز خود را 
نگرفتند. بچه ها چیز زیادی نمی خواهند و اگر جوایزی که قول آنها داده شــد، پرداخت شود تا حدودی مشکلات برطرف 
خواهد شــد.  وی در بخش دیگری از صحبت هایش با خبرگزاری تســنیم خاطرنشان کرد: کاری که از بچه ها بر می آید، 
مسافرکشــی و گرفتن شــاگرد است و غیر از این کار دیگری بلد نیســتند. باید این بچه ها را حفظ کنیم، در حالی که ما 
فقط به بخش اول که سلامتی اردوها بود فکر کردیم. فکر می کنم در این بخش نیز فدراسیون تکواندو امن ترین جا برای 
بچه ها خواهد بود و در بحث معشیتی نیز نه تنها باید به فکر بچه های تکواندو بلکه باید به 52 المپین ورزش کشورمان فکر 
کنیم. ما جایی به قدری دست و دلباز می شویم که میلیون دلاری به ویلموتس درجه چندمی پرداخت می کنیم که نتایج 
ضعیفی را کســب می کند و بدون هیچ پاسخی می رود، اما از طرفی به 52 نفری که قرار است به المپیک بروند و برای ما 
افتخارآفرینی کنند و پرچم کشور را به اهتزاز در بیاورند، رسیدگی نمی کنیم و باعث می شویم بچه ها عصبی شوند و به هم 

بریزند و این موضوع نیز فقط شامل بچه های تکواندو نیست.

عسگری: برای ویلموتس دست و دلبازیم ولی به ورزشکاران المپیکی رسیدگی نمی کنیم!
کمیته ســازماندهی المپیک ۲۰۲۰ در توکیو احتمال تعویق دوباره این رقابت ها به خاطر شیوع ویروس 

کرونا را رد نکرد.
المپیک 2020 که قرار بود تابستان سال جاری میلادی به میزبانی ژاپن در شهر توکیو برگزار شد پس از همه گیری 
جهانی ویروس کرونا با موافقت دولت این کشور و کمیته بین المللی المپیک )IOC( یک سال به تعویق افتاد. در روزهای 
اخیر نیز گمانه زنی هایی درباره تعویق دوباره این رقابت ها ایجاد شده و یکی از نامزدهای فرمانداری توکیو نیز اعلام کرد در 

صورت پیروزی در انتخابات، المپیک 2020 در این شهر برگزار نمی شود.
هارویوکی تاکاهاشــی، عضو کمیته ســازماندهی المپیک 2020 در این مورد اظهار داشت: موضوع تعویق دوباره 
المپیک توکیو ســرانجام باید حل وفصل شود. اگر شــیوع ویروس کرونا به ما اجازه برگزاری رقابت ها را در سال 2021 
ندهد باید تعویق دوباره المپیک مورد بررسی قرار گیرد. ما متعهد به برگزاری المپیک 2020 در تابستان 2021 هستیم. 
جلوگیری از لغو المپیک توکیو برای ما یک ضرورت اســت. در غیر این صورت اقتصاد ژاپن و جهان با آســیب بزرگی 

مواجه می شود.
وی در ادامه افزود: اگر المپیک توکیو در ماه های جولای و آگوســت 2021 )تیر و مرداد 1400( برگزار نشــود باید 
موضوع تعویق دوباره رقابت ها را عملی کنیم. پیش از این یوشیرو موری، رئیس کمیته سازماندهی المپیک 2020 گفته بود 

این رقابت ها در صورت عدم برگزاری در سال 2021 باید به صورت کامل لغو شود.

احتمال تعویق دوباره المپیک توکیو وجود دارد

نکته  ورزشی

خواندنی از ورزش

هشدار مجدد مسئولان فدراسیون به مدیران ورزش

کشتیدورانخوبیراپشتسرنمیگذارد
حمایتنشویمبهدودههقبلبرمیگردیم!

سرویس ورزشی-
رئیس و نایب رئیس فدراســیون کشتی که هر دو 
از قهرمانان المپیک و جهان هســتند در تازه ترین 
صحبت های خود بازهم هشــدار دادند که اگر کشتی 

حمایت نشود، با افت شدیدی رو به رو خواهد شد.
همین چند روز قبل بود که علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشتی در گفت و گویی با سایت این فدراسیون هشدار داد که 
زنگ خطر برای ورزش اول ایران به صدا درآمده و اگر فکری 
به حال کشــتی نکرد، این رشته پرطرفدار تا 5 سال دیگر از 
بین خواهد رفت. دبیر در صحبت هایش عنوان کرد که باید 
نگاه ویژه ای به کشتی داشــت تا جمعیت فعال آن افزایش 
یابد. او همچنین یادآور شد که هزینه های کشتی تنها برای 

اعزام تیم هایش سالی 70 میلیارد تومان است.
انتظــار می رفت پس از صحبت های رئیس فدراســیون 
کشــتی، مســئولان وزارت ورزش یا کمیتــه ملی المپیک 
واکنشی نشان دهند، اما این اتفاق نیفتاد تا دبیر مجددا روز 
سه شنبه مسائل تازه ای را درباره کشتی مطرح کند. قهرمان 
المپیــک و جهان این بار گفت: اگر فکری به حال کشــتی 
نکنیم به افت و ســقوط نزدیک شده و همچون کشورهایی 

خواهیم شد که در تک  وزن موفقیت کسب می کنند.
وی افــزود: همه تلاش می کنند اما بایــد واقعیت ها را 
بر زبان بیاوریم، کشــتی همچون نفت، خاویار، فرش ایرانی 
اســت و وارداتی نیست؛ همیشــه به کشتی افتخار کرده ایم 
و گفته ایم کشــتی ورزش اول ماست اما نظرسنجی ها نشان 
می دهد به ورزش ســوم و چهارم تبدیل شــده است اما در 
افتخارات همچنان اول اســت. با مشکلاتی که موجود است 
اگر کاری انجام ندهیم به معضلات بزرگی برخورد می کنیم.

احتمال بازگشت به دو دهه قبل 
بعد از دبیر نوبت به حمید ســوریان است تا حرف هایی 
از نــوع صحبت هــای علیرضــا دبیر را بــه زبــان بیاورد. 
نایب رئیس فدراســیون کشــتی که به ماننــد دبیر قهرمان 
المپیک و جهان اســت، در این باره گفت: آمارهای موجود 
به ما نشــان می دهد که جمعیت کشــتی نسبت به دو دهه 
گذشته بســیار افت کرده و این موضوع بسیار نگران کننده 
اســت. نایب رئیس فدراسیون کشــتی، ادامه داد: اگر تدبیر 
و فکری برای وضعیت کشــتی نکنیم، به دهه 60 شمســی 

نگرانی بزرگ
سیدسعید مدنی
 در اولین روزهای هفته گذشته و در واکنش به اتفاقاتی که اخیرا در مدیریت 
ورزش و فوتبال ایران رخ داده وتوجه علاقمندان ورزش و دوســتداران فوتبال را 
به خود جلب کرده به ویژه موضوعاتی که در باره نحوه و چگونگی قرارداد با مارک 
ویلموتس مطرح شده است، سازمان بازرسی کل کشور به این پرونده ورود کرد و 
سخنگوی این سازمان در اظهار نظر اولیه اعلام کرد» سازمان بازرسی کل کشور 
در راستای اجرای وظایف نظارتی خود به موضوع قرارداد ویلموتس و فدراسیون 
فوتبال ورود کرد.این موضوع مطالبه مردم ، نمایندگان مجلس و رسانه ها بود.در 
نحوه انتخاب و انعقاد قرارداد این مربی مراحل ذکر شده در اساسنامه طی نشده 
است.ما با صدور ابلاغ ویژه بدون نوبت موضوع را بررسی می کنیم.« پیش از این 
هم نظیر چنین اظهار نظری را از زبان یکی از نمایندگان مجلس)آقای پژمانفر( 
شــنیدیم که گفت» تبانی در قرار داد ویلموتس محرز اســت.« دوشــنبه شب 
هفته گذشــته نیز در برنامه ای تلویزیونی، یکی دیگر از نمایندگان مجلس)آقای 
قاضــی زاده( در این باره مفصل صحبت کرد و بــه ابعاد مختلف و قانونی ماجرا 
پرداخت. البته ایشــان قبلا و خیلی زودتــر از دیگران در اواخر کار مجلس دهم 
 )حــدود دوماه پیــش( در باره این ماجرا و بعضی از مســائل دیگــر فوتبال که 
رنگ و بوی انحراف و تخلف داشــت در مصاحبه ای مفصل صحبت و اظهار نظر 

کرده بود. 
 مهم ترین و البته اســفبارترین چیزی که از این گونه اتفاقات و اظهار نظرها 
برمی آید این است که فوتبال و دربعدی وسیعتر ورزش ما با مشکل مهم ومعضل 
غیرقابل اغماضی به نام » تخلف و فســاد« دست به گریبان است و متاسفانه این 
مشــکل و معضل به ورزش و رشته هایی مثل فوتبال رسوخ و نفوذ کرده است و 
کتمان این واقعیت تلخ، غیر ممکن اســت. این واقعیات نشان می دهد که حرف 
افراد و رســانه هایی مثل این نشــریه قدیمی که سال هاست در باره رخنه فساد 
و نفوذ فاســدان و فرصت طلبان و منفعت جویان به عرصه ورزش و رشــته های 
پرهیاهو و پول سازی مثل فوتبال به مسئولان و مدیران ورزش و فوتبال تذکر و 
هشدار می دهند پربی راه نبوده و اینان نه تنها دچار بدبینی وتوهم و سیاه نمایی 
نشــده که اتفاقاعمق واقعیت ها را در ورای هیاهوهــا و ظواهر بزک کرده خوب 

دیده اند. 
امروز آنچه می تواند موجب امیدواری اهالی ورزش شود و کاری که می تواند 
ورزش ما را از این مخمصه ای که ســوءمدیریت ها به آن دچارش کرده اند، نجات 
بخشــد، عمل قاطعانه و خالصانه دســتگاه ها ونهادهایی مثل سازمان بازرسی، 
مجلس، وزارت اطلاعات و... اســت که خوشــبختانه متوجــه اتفاقات ویرانگر و 
سودجویانه ای که در ورزش و فوتبال رخ می دهد شده و برای مبارزه و برخورد با 
مسببان، احساس وظیفه کرده و وارد گود شده اند.نگرانی بزرگ هم این است که 
این اقداماتی که قرار است از سوی نهادها و سازمان های ذیربط صورت بگیرد به 
سرنوشــت اقدامات قبلی دچار شود و عملا هیج اتفاقی نیفتد و کار و بار ورزش 

در آینده هم بر پاشنه قبلی بچرخد. 
اهالــی ورزش و علاقمندان فوتبال خوب به خاطر دارند که در دوره فعالیت 
مجلس نهم از سوی کمیسیون اصل ۹0 پرونده ای معروف به » پرونده فساد در 
فوتبال« تشکیل شد که پرونده ای قطور و مفصل هم بود و بخشی ازآن حتی در 
صحن علنی مجلس قرائت شد و امیدهای زیادی در دل دوستداران فوتبال ایجاد 
کرده بود اما همه می دانیم که با شروع به کار مجلس دهم آن پرونده پرسروصدا 
به بایگانی فرستاده شد تا خاک بخورد بدون اینکه معلوم شود ریشه ها و عوامل 
فســاد که موضوع اصلی آن پرونده را تشکیل می دادند کجا و چه کسانی بودند!! 
و... کار و بــار فوتبال و ورزش کماکان بر پاشــنه قبلــی چرخید و... وضعیت به 

اینجایی رسیده که همه می بینیم و می دانیم. 
فوتبال که رشــته ای پرطرفدار و جذاب است و مثل تقریبا همه رشته های 
ورزشی از زیبایی های خاص خودش برخوردار است در ورزش ما به یک وضعیت 
مافیایی و گانگستری تبدیل شــده که اکثر ماجراهایی که در آن اتفاق می افتد 
معما گونه و راز آلود و پر از شبهه و ابهام است و این مسئله به جو تفرقه و بدبینی 

و سوء تفاهم دامن می زند.
 خلاصه اینکه فوتبال به جای اینکه باعث نشــاط و شــادابی جامعه و نسل 
جوان شــود از ســویی به جنگ اعصابی تمام عیار در نزد دوستداران این رشته 
 تبدیل شــده و از ســوی دیگر ابزاری شــده که جریانات ســود جو و آویزان و
 انگل مآب سرنوشت و خط و ربط آن را تعیین و نام و نان خود را تامین می کنند 
و... این اســت که عــرض می کنیم و اینجا بار دیگر تاکیــد می کنیم که انتظار 
از دســتگاه های ذیربط این اســت که با عمل و رفتار قانونی ورزش و فوتبال را 
از چنگال جریانات ناســالم و مدیرنماهای همســو و همراه با جریانات ناسالم و 
خلافکار نجات دهند و آن را به ابزاری با کارکردهای متنوع و مثبت تبدیل کرده 

و در خدمت مردم، جامعه و منافع ملی درآورند...انشاالله.

را اعلام کرد و قرار اســت در ماه آگوســت این پیشنهادات 
نهایی شود. 

رقابت هــای قهرمانی نوجوانان، جوانان و زیر 23 ســال 
قاره ای اولین رویدادهایی هســتند که از یک سپتامبر تا 30 
اکتبر برگزار خواهند شــد. البته بنابر شرایط به لحاظ شیوع 

کرونا امکان لغو نیز وجود دارد. 
رقابت های قهرمانی جوانان جهان نیز طبق پیش بینی ها 
اواخر ماه نوامبر یا اوایل دســامبر در بلگراد صربستان برگزار 
می شــود و رقابت های زیر 23 ســال قهرمانی جهان نیز در 
همان تاریخ قبلی و در ماه نوامبر در فنلاند برگزار می شــود. 
رقابت های جهانی کشتی ساحلی در سال 2020 طبق تقویم 
به میزبانــی رومانی و یونان باقی می ماند و کشــور دیگری 
نیز میزبان رقابت های ســاحلی نوجوانــان و جوانان خواهد 
شد. کمیســیون رقابت های کشتی ساحلی تاریخ و جزییات 
مسابقات را بررســی خواهد کرد. جایزه بهترین کشتی گیر 
ســال 2020 در صورت برگــزاری مســابقات جهانی اهدا 
می شود و با توجه به شــرایط شیوع کرونا و در صورت عدم 
برگزاری، به سال 2021 موکول خواهد شد. تقویم رقابت ها 
در ســال 2021 نیز تحت تاثیر کرونا و تعویق المپیک قرار 
گرفته است. سیســتم امتیاز دهی برای حضور در بازی های 
المپیک 2021 بر اســاس نتایــج رقابت های جهانی 201۹ 
قزاقستان، رقابت های تورنمنت رنکینگ 2020 در رم ایتالیا 
و قهرمانی قاره ای بزرگسالان 2020 محاسبه می شود و طبق 
ضوابط کمیته بین المللی المپیــک، رقابت های رنکینگ در 

سال 2021 تاثیری در ورودی المپیک نخواهند داشت.
همچنیــن طبق نظر اعضا، امتیــاز رنکینگ رقابت های 
قهرمانی آســیا 2021 برای کشتی گیران چین، کره شمالی 
و ترکمنستان به دلیل اینکه نتوانستند در رقابت های آسیایی 
2020 حاضر شوند، محاسبه خواهد شد.مسابقات رنکینگ 
در سال 2021 شامل دو رویداد است که در انتخاب بهترین 
کشتی گیر ســال تاثیرگذار است اما نقشــی در سیدبندی 
المپیک نخواهد داشــت. همچنین مسابقات قهرمانی جهان 
ســال 2021 از 2 تا 10 اکتبر در اسلو پایتخت نروژ برگزار 
می شــود و رقابت هــای جام جهانی در ســال های 2020 و 

2021 نیز برگزار نخواهد شد.

* با اعلام معاونت توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان، مجمع 
انتخاباتی فدراسیون ووشو صبح روز یک شنبه 15 تیرماه در هتل استقلال برگزار 
می شود.شایان ذکر است هر 6 داوطلب نهایی احراز پست ریاست فدراسیون ووشو، 
تایید صلاحیت شدند.علی اصغر شعبانی، امیرعباس لشگری، محمود متدین، حسین 
اوجاقی، امیر صدیقی و محمود رشیدی احمدی داوطلبین احراز پست ریاست این 
فدراسیون هستند. پیش از این، مهدی علی نژاد رئیس فدراسیون ووشو حدود 13 
ســال ریاست این فدراسیون را بر عهده داشت که پس از انتصاب به عنوان معاون 
توســعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش و جوانان از ریاست فدراسیون کناره گیری 

کرد.هم اکنون علیرضا خسروی سرپرستی این فدراسیون را برعهده دارد.
* وب سایت رســمی کمیته پارالمپیک آسیا از مشخص شدن محل برگزاری 
چهارمین دوره بازی های پاراآســیایی جوانــان خبر داد و بحرین را میزبان این 
دوره از بازی های در سال 2021 اعلام کرد. این بازی ها قرار است از اول تا دهم 
دسامبر ســال 2021 به میزبانی بحرین برگزار شود، اولین تجربه میزبانی این 
کشــور در یک رویداد ورزشی مربوط به افراد دارای معلولیت نیز خواهد بود و 
800 ورزشــکار جوان زیر 20 ســال در آن حضور می یابند. در این بازی ها قرار 
است مســابقاتی در ۹ رشته دوومیدانی، بدمینتون، بوچیا، گلبال، وزنه برداری، 

شنا، تنیس روی میز، تکواندو و بسکتبال با ویلچر برگزار شود.
* مهرداد علیقارداشــی درخصوص ملی پوشــان تنیس روی میــز و روند انجام 
تمرینات عنوان کرد: خوشبختانه در حال حاضر 4 ملی پوش کشورمان که خود را 
برای کسب سهمیه المپیک آماده می کنند تمرینات خود را در شهرهای خودشان 
با کمک مربیان ملی و محلی پیگیری می کنند و امیدواریم که رقابت های المپیک 
برگزار شود و ملی پوشان ما با آمادگی کامل بتوانند در این رقابت ها شرکت کنند.

رئیس فدراســیون تنیس روی میز درخصوص برگــزاری رقابت های پلی آف در 
تاریــخ 17 الی 20 تیر عنوان کرد: اگر همه چیز با شــرایط عادی پیش رود و 
تست های بازیکنانی که قرار است در ارنج تیم ها قرار بگیرند بدون مشکل باشد 
با توجه به اینکه رقابت های دو نفره برگزار نمی شــود، تلاش می کنیم در همان 
تاریخ اعلام شده قبلی مسابقات برگزار شود.علیقارداشی درخصوص حفظ کادر 
فنی گفت: کادر فنی فعلی تیم ملی با توجه به موفقیت های خوبی که در چهار 
سال گذشته به دست آورده اند و با شرایط موجود به کار خود ادامه خواهند داد.

بر می گردیم که کشــتی افت شــدیدی داشت و شاهد تک 
مدال هایی مانند عســکری محمدیان، حسن محبی و مجید 
ترکان بودیــم. دارنده 7 مدال  طلای جهان و المپیک افزود: 
مهم ترین اولویت فدراسیون حفظ وضعیت موجود و در ادامه، 
توسعه کشتی در کشور است که این کار نیازمند یک بودجه 
مناســب و حمایت های سایر نهادها و سازمان ها است، البته 
نباید تمام نگاه ها به وزارت ورزش باشد چرا که وزارت ورزش 

جزئی از کل است و باید بسیار کلان تر به کشتی نگاه شود.
سوریان با تأکید بر اینکه مردم باید واقعیت ها را در مورد 
کشــتی بدانند، اظهار کرد: تمام تلاش خود را در فدراســیون 
کشــتی می کنیم که وضعیت موجــود را بهتر کنیم اما اگر به 
کشــتی نگاه درستی نشــود و حمایت های لازم از نظر مادی 
و معنوی انجام نگیرد، در چندســال آینده قطعا دچار مشکل 
می شــویم. دارنده مدال های طلای المپیک و جهان در مورد 
ســایر برنامه های فدراسیون کشتی تصریح کرد: اولویت اصلی 
ما اجرای عدالت و قانونمندی اســت تا حق کســی در کشتی 
ضایع نشــود. به همین منظور به دنبال اجرای چرخه انتخابی 

تیم های ملی و در ادامه نیز قانونمند شــدن ســایر بخش های 
کشتی هستیم. ســوریان با تأکید بر اینکه باید به کسانی که 
حقشــان اســت فرصت بدهیم تا بیایند و کار کنند گفت: در 
فدراسیون کشــتی به کار تیمی اعتقاد داریم و مطمئنیم که 
اگر از مهره هایی که خوبند در جایی که باید اســتفاده کنیم، 
باری از روی دوش فدراســیون برداشته می شود. وی در پایان 
خاطرنشان کرد: باید طوری عمل کنیم که عدالت رعایت شود، 
همه چیز بر اســاس قانون انجام شده و به صورت شخصی در 
موارد ورود نکنیم تا خیالمان از این بابت راحت باشد که نفرات 
بر اســاس عدالت انتخاب می شوند. اگر حق به حق دار برسد و 
عدالت انجام شود، قطعا خدا در بحث نتیجه هم کمک می کند.

برنامه اتحادیه جهانی برای مسابقات کشتی
این صحبت های رئیس و نایب رئیس فدراسیون کشتی در 
شرایطی مطرح می شود که نناد لالوویچ رئیس اتحادیه جهانی 
کشتی پس از تشکیل جلسه کمیسیون فنی اتحادیه جهانی 
کشتی و بررســی های صورت گرفته، تصمیمات اتخاذ شده 
درباره مســابقات قاره ای و جهانی در ســال 2020 و 2021 

یادی از شهید مدافع حرم امیر سیاوشی
آخرین سفر به کربلا قبل از اربعین

شــهید مدافع حرم امیر سیاوشــی، 
یکی از تکاوران دلاور نیروی دریایی سپاه 
بود که در نبرد با داعشــی ها در تاریخ 28 
آذر ســال 13۹4 به شــهادت رسید. او از 
شاگردان سردار شهید محمد ناظری بود و 

داوطلبانه، لباس دفاع از حرم پوشید.
 این شــهید، یکی از خادمان حضرت 
سیدالشهدا)ع( بود که به روایت دوستانش، 
از چنــد روز مانده به آغاز محــرم، برای 

هیئت و عزاداری دل دل می کرد. محرم هر ســال در میدان امامزاده علی اکبر، 
جایی که اکنون مزار مطهرش در آنجاســت، چایخانه راه اندازی می کرد.خادم 
امامزاده و هیئت بود. ولی همیشه جلوی در هیئت می ایستاد. معتقد بود دربانی 
این خاندان بهتر است و خاکـــی بودن برای ائمه لطف بیشتری دارد. می گفت 
هر چه کوچکتر باشی برای امام حسین )ع(، آن امام هم بیشتر نگاهت می کند.

یکی از دوستان شهید مدافع حرم امیر سیاوشی خاطره ای از آخرین سفر 
این شــهید به کربلا، قبل از اربعین را این گونه روایت می کند: قبل از اربعین 
بــا کاروانی از بچه های چیذر به کربلا رفته بودیم که در مســیر، امیر از بچه ها 
حلالیت طلبید. بچه ها کمی سر به ســرش گذاشتند و گفتند »امیر نکند که 
بدون پا برگردی«. امیر پاســخ داد: »برگشــتی ندارد. می روم و با یک خال در 
پیشانی برمی گردم.« آخرین پیغامی بود که از امیر به ما رسید. آن لحظه تصور 

نمی کردیم که کمی بعد خبر شهادتش را خواهیم شنید.

وزیر امور اقتصادی و دارایی اولویت اصلی دولت را 
افزایش تولید و توسعه اقتصادی دانست و تاکید کرد: 
دولت آمادگی کامل برای واگذاری اموال خود و بانک ها 

را به بخش خصوصی دارد و در این راه مصمم است.
فرهاد دژپســند روز پنجشنبه در نشست هم اندیشی با 
فعالان اقتصادی مازندران در بابلســر با اظهار اینکه تملک 
واحدهای تولیدی گره ای از مشــکلات اقتصادی کشــور باز 
نمی کند، افزود: هم دولــت و هم بانک ها به دنبال واگذاری 

تملکات خود به بخش خصوصی برای فعال شدن حوزه تولید 
هستند. 

وی با تاکید بر اینکه دولت از هرگونه پیشــنهاد بخش 
خصوصی برای برون رفت از بنگاهداری اســتقبال می کند و 
راهکارهایی را به ســرعت مورد بررســی قرار خواهد داد، از 
فعالان اقتصادی بخش خصوصی خواست تا برای فعال سازی 

واحدهای تولیدی پا پیش بگذارند.
وزیر اقتصاد همچنین با  اشــاره بــه اجرای طرح پنجره 

واحد فیزیکی ایجاد شرکت سرمایه گذاری و تولیدی، اظهار 
داشــت: در نخســتین قدم، این پنجره فیزیکی در پایتخت 
کشــور فعال شــده و زمان ایجاد شرکت را از 72 روز به سه 

روز کاهش داده است. 
وی بهبود فضای کســب و کار را مهم ترین اولویت برای 
تحقق افزایش و جهش تولید دانســت و افزود: کاهش زمان 
تاسیس شرکت یکی از برنامه های بهبود فضای کسب و کار 
و تنوع بخشی به این فضا است که به مرحله عملیاتی رسیده 

اســت.  دژپسند با اعلام اینکه قرار است این پنجره واحد در 
کوتاه مدت در چهار اســتان دیگر نیز عملیاتی شود، گفت: 
باید صدور مجوز تاسیس شرکت وارد محیط الکترونیکی وارد 
شود چرا که ســرگردانی سرمایه گذاران در ادارات و مراجعه 

حضوری  اشتباه بوده و این روند بزودی اصلاح خواهد شد. 
وی افــزود: در حال حاضر 55 درصــد صدور مجوز در 
درگاه الکترونیکی انجام می شود و باید روند صدور الکترونیکی 

مجوز کامل شود و مراجعه حضوری به صفر برسد.

معاون وزیر و مدیرعامل شرکت راه آهن جمهوری 
اسلامی اعلام کرد که۹۳۰ کیلومتر شبکه ریلی کشور 

تا سال آینده ۲ خطه می شود.
ســعید رســولی در حاشیه آیین گشــایش خط دوم 
راه آهن کرج - قزوین در جمع خبرنگاران افزود: اجرای این 
طرح یک تحول و جهش در ظرفیت جابه جایی مســافر در 

بخش ریلی کشور به وجود می آورد.
وی تاکیــد کــرد: از آنجایی که حمــل و نقل ریلی با 
مزایایی منحصر به فرد از جمله کاهش مصرف ســوخت، 
آلاینده های زیســت محیطی و  حتــی در کاهش تلفات 
جاده ای  همراه است می تواند نقش مهمی در توسعه کشور 

ایفا کند.

مدیرعامل شــرکت راه آهن جمهوری اســلامی ایران 
گفت : اکنون  پروژه های خط دومی  شــبکه  ریلی در دست 
ســاخت داریم که عمده آنها پیشــرفت فیزیکی بالای 70 

درصد دارند.
وی بیان داشت: در زمان حاضر حدود 11 هزار و 800 
کیلومتر شــبکه اصلی راه آهن در کشور داریم که به دلیل 
عدم اتصال مراکز عمده بار به شــبکه ریلی هزینه  افزایش 
می یابد که تلاش ها بر این اســت تا شبکه ریلی به مراکز 
تولید مانند ســیلوها، کارخانه های فولاد و یا معادن متصل 
شود. رسولی با اشــاره به اینکه امسال برای اولین بار حمل 
گندم از کشتی به ریل را شروع کرده ایم، گفت: پروتکل های 
بین المللی  پنج جانبــه ای که برای ترانزیت بارهای  چین به 

اروپا از طریق کشورهای قزاقستان ، ازبکستان، ترکمنستان، 
ایران و ترکیه به امضاء رســیده اســت  که افتتاح خط دوم 
راه آهن کرج - قزوین به اجرای این معاهده ها کمک می کند.
وی با این توضیح که از ســال گذشته طرح رتبه بندی 
قطارها انجام شــده اســت، افزود: طرح ضربتــی ارتقای 
کیفیت خدمات در ایســتگاه ها و در قطارها نیز با مشارکت 

شرکت های حمل و نقل ریلی  کشور دنبال شده است.
مدیرعامــل راه آهن جمهوری اســلامی گفت: کریدور 
شــمال به جنوب کشــور کریدور پرتقاضایی است و نقش 
بســزایی در انتقال بار ترانزیتی کشورهای شمالی کشور به 

دنیا دارد.
وی بیان داشت : اکنون طرح اتصال  شبکه ریلی رشت 

به بندر کاسپین  و رشت به آستارا  عملیاتی شده که نقش 
موثری در انتقال بار و ترانزیت بین المللی  کالا دارد.

رسولی افزود: پروژه اتصال چابهار به زاهدان با سرعت 
خوبی در حال انجام است.

دولتاموالخودوبانکهارابهبخشاقتصادیواگذارمیکند

معاون وزیر راه :

۹۳۰ کیلومتر شبکه ریلی کشور ۲ خطه می شود

سرپرست وزارت صمت: 
جلوی واردات بی رویه را می گیرم

سرپرســت وزارت صنعت، معدن و تجارت گفت: سیاست این 
وزارتخانه با حمایــت همه جانبه از تولید ملی، عــزم خود را برای 
جلوگیری از واردات بی رویه جزم کرده که در همین راستا امسال ۶۰۰ 

ردیف وارداتی بسته شده است.
حســین مدرس خیابانی در حاشیه بازدید از شــرکت سپاهان باتری و 
افتتاح گام سوم این مجتمع صنعتی اصفهان افزود: برغم توطئه های دشمن و 

تحریم ها، هم نشاط تولید است و هم جهش تولید امکان پذیر است.
وی ادامه داد: صبح پنج شــنبه 10 هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری در 
فــولاد مبارکه اصفهان و اکنون 6 میلیارد ریال ســرمایه گذاری در این مکان 
افتتاح  شد که نشان می دهد نه تنها آمریکا و همدستانش نتوانسته اند از طریق 
تحریم ها در مسیر رشد و بالندگی کشور توقفی ایجاد کنند بلکه روند توسعه 

با سرعت ادامه دارد.
 سرپرســت وزارت صنعت، معدن و تجارت با  اشاره به خودکفایی داخلی 
در تولیــد صفحات باتری، اضافه کرد: از دیروز واردات این کالا در فهرســت 
ممنوعیت قرار گرفت و البته شــرکت های داخلی باید با قیمت مناســب از 

مصرف کننده حمایت لازم داشته باشند.
وی خاطرنشــان کرد: دشــمنی که می خواســت ما را زمین گیر کند به 
واســطه ویروس کرونا با چالش های بسیاری از جمله غارت فروشگاه ها، خالی 
شــدن قفسه ها و درگیری و نزاع مواجه شد در حالیکه هیچ یک از قفسه های 

فروشگاه های ما خالی نشد و هیچ کجا شاهد صف های طولانی نبودیم.
وی با  اشاره به نامگذاری سال ۹۹ به عنوان سال جهش تولید، بیان کرد: 
امســال 12هزار و 500 طرح با پیشرفت 60 درصد، سه هزار و 800 طرح با 
پیشــرفت 80 درصد و 200 طرح از این میان بــا اعتباری بالغ بر 170 هزار 

میلیارد تومان به صورت هفتگی تا شهریور سال 1400 افتتاح خواهد شد.
وزیر صمت دیروز 2 طرح فولاد مبارکه اصفهان را افتتاح کرد.

معاون کل وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی گفت: پیش بینی می شود کشور تا یک سال آینده 
درگیر کرونا باشد و مرگ و میرهای ناشی از آن همچنان ادامه داشته باشد.

ایرج حریرچی روز پنجشنبه اظهار داشت: وضعیت کلی کشور در حال حاضر باثبات است و تداوم این ثابت به رفتار 
اجتماعی مردم بستگی کامل دارد.

وی با اشاره به فرارسیدن تابستان و احتمال اوج گیری مسافرت ها و تجمعات، هشدار داد: مسافرت به مناطق ییلاقی 
و گردشگری باعث می شود تا ویروس از شهرها به روستای خوش آب و هوای مقصد گردشگری منتقل شود.

معاون کل وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی تاکید کرد: تا زمانی که واکسن موثری پیدا نشود و بعد از آن 
هم تا زمان توزیع مناســب واکسن و تاثیر آن در دراز مدت، تنها راه مقابله پیشگیری از بیماری با رعایت فاصله گذاری 

و رعایت بهداشت فردی است.
حریرچــی افــزود: در مواردی که میزان عفونت در برخی شــهرها افزایش پیدا کند، مجبــور به قرنطینه و اعمال 

محدودیت های سختگیرانه خواهیم شد.
وی با بیان اینکه کرونا در اســتان های مختلف با میزان شیوع و همه گیری با فاصله زمانی رخ داده است، گفت:10 
اســتان کشور با وضعیت صعودی مواجه هستند و همین استان ها در دوره اسفند و فروردین مشکل چندانی نداشته و 

چرخش ویروس در آنها قابل توجه نبود.
معاون کل وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی شیوع موج کرونا در این استان ها و رسیدن به قله را ناشی از 
رعایت نکردن دستورالعمل های بهداشتی و برگزاری مراسم های عزا و عروسی اعلام کرد و اظهار داشت: با توجه به این 

موضوع باید سیاستگذاری کشور با اجرای محلی را حتما داشته باشیم .
وی ادامه داد: در همین راســتا ســتاد ملی کرونا در حال تصویب آیین نامه ای اســت  که طی آن در استان های با 

درگیری شدید با کرونا، تصمیمات استانی گرفته و اجرایی شود.

اختصاص ۳۳ هزار میلیارد ریال 
 به نوسازی مدارس کشور

رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس گفت: برای اجرای 
طرح هــای عمرانی آموزش و پرورش امســال ۳۳ هزار میلیارد ریال 
اختصاص یافته که تخصیصی آن از طرف ســازمان برنامه و بودجه به 

خزانه فرستاده شده است.
مهرالله رخشــانی مهر در حاشیه افتتاح 17 آموزشــگاه جایگزین مدارس 
سنگی خراسان شمالی در بجنورد به خبرنگار ایرنا اظهار داشت: منتظر هستیم 
خزانه، اعتبار را به ما ابلاغ کند، البته امســال تخصیص اعتبارات بخش عمرانی 
آموزش و پرورش 100 درصد خواهد بود. وی تأکید کرد: امسال تمام اعتبارات، 
به صــورت نقدی تخصیص می یابــد. وی در بخش دیگر ســخنان خود در باره 
پروژه های عمرانی آموزش و پرورش گفت: در کشــور، هیــچ پروژه ناتمام رها 
شــده ای نداریم و تمام پروژه های عمرانی مدرسه فعال است و پیمانکار در حال 
انجام فعالیت اســت. رخشانی مهر تصریح کرد: حدود 40 هزار کلاس ناتمام در 
کشــور وجود دارد که 14 هزار کلاس درس، با مشارکت خیران مدرسه ساز در 
حال اجرا است و مابقی با اعتبارات دولتی ساخته می شود. وی خاطرنشان کرد: 
مهرماه امســال حدود 14 هزار کلاس درس در ســطح کشور افتتاح و تحویل 
آموزش و پرورش می شــود. رییس سازمان نوســازی، توسعه و تجهیز مدارس 
گفت: مدارس در حال اجرا، با زیربنای بیشتر و عمدتاً به صورت مجتمع آموزشی 
اجرا می شــود. رخشانی مهر اظهار داشت: خراسان شــمالی در این چند سال 
مورد توجه بوده است و اتفاقات خوبی در این استان افتاده است، این استان، از 
مناطقی است که بخاری های نفتی مدارس را برچیده و اخیرا حتی برای برچیدن 
بخاری های گازی نیز اقدام و آنرا محقق کرده اســت. رییس ســازمان نوسازی، 
توســعه و تجهیز مدارس گفت: مدارس سنگی هم از این استان رخت بربسته 
و به دیگر سخن، شاخص هایی که نشان دهنده محرومیت منطقه است، در این 

استان، بهبود یافته است و سامانه گرمایشی مدارس نیز ساماندهی شده است.

مدیرکل بنــدر و دریانوردی خرمشــهر گفت: 
عملیات مشترک دریایی و هوایی برای جست وجو و 
نجات مفقودان شناور غرق شده بهبهان در آب های 

تحت حاکمیت کشور کویت آغاز شد.
نوراله اسعدی اظهار داشت: عملیات جست وجو و نجات 
مفقودین شناور بهبهان که در نزدیکی خور عبداله عراق غرق 
شده بود توسط شناور ناجی چهار و 2 فروند شناور کویتی و 
یک فروند بالگرد از روز پنجشنبه  آغاز و همچنان ادامه دارد.
وی درخصوص علت انجام این عملیات اظهار داشت: با 
توجه به جریانات دریایی و شــدت باد و امواج احتمال ورود 
مفقودین شناور بهبهان به آب های کشور کویت وجود دارد.

 شــناور باری بهبهان روز 13 خرداد با حمل بار مصالح 
ساختمانی و سرامیک از بندر خرمشــهر عازم بندرام القصر 
عــراق بود که در  کانال آبی خورعبدالله در محدوده آب های 

سرزمینی عراق غرق شد.
چهار خدمه نجات یافته به همراه یک فوتی شناور غرق 
شده بهبهان روز یکشــنبه 18 خرداد از طریق مرز شلمچه 

وارد کشور شدند.

دستور استاندار خوزستان
 برای برخورد با شهردار خرمشهر

فرماندار ویژه خرمشهر از دســتور استاندار خوزستان به منظور 
برخورد جدی و قاطعانه  با شهردار خرمشهر و عوامل دخیل در تدفین 
بدون رعایت پروتکل های بهداشــتی و ســپردن این امر به خانواده 

متوفیان خبر داد.
محمد حیدری اظهار کرد: استاندار خوزستان نسبت به دلجویی از خانواده 
متوفایی که امر خاکســپاری عزیز از دست رفته شان به خودشان سپرده شده 
بود، دســتور دادند. وی افزود: همچنین در ادامه  این دســتور برخورد جدی و 
قاطعانه ای توســط بنده با شهردار خرمشــهر و عوامل دخیل در تدفین بدون 

رعایت پروتکل های بهداشتی و سپردن این امر به خانواده متوفیان انجام شد.
فرماندار ویژه خرمشهر تاکید کرد: مقرر شد تا زمان تصمیم گیری اینجانب 
و امام جمعه خرمشــهر با حضور شــهردار، هیچگونه هزینه ای از خانواده های 
متوفیان توسط شهرداری اخذ نشود و در صورت اخذ هر هزینه ای که خدماتی 

در مقابل آن انجام نشده است، شهرداری مکلف به بازگشت هزینه ها است.
لازم به ذکر اســت که کلیپی در فضای مجازی پخش شده بود که در آن 
کلیپ، یک شــهروند جانباز خرمشهری از سپردن تدفین جان باختگان کرونا و 

همچنین دریافت هزینه، شکایت کرده بود.

مرز ریلی سرخس با ترکمنستان 
بازگشایی شد

فرماندار ســرخس گفت: با تردد واگن های بــاری از مرز ریلی 
سرخس با کشور ترکمنستان این مرز روز پنجشنبه بازگشایی شد.

محمدرضا رجبی مقدم در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: صبح امروز )2۹ 
خرداد( 30 واگن باری حامل کالای صادراتی به مقصد کشــورهای آســیای 
مرکزی از سرخس وارد کشــور ترکمنستان شد و 17 واگن حامل بار از این 

کشور نیز وارد خاک ایران گردید.
وی ادامــه داد: در حال حاضر حدود 800 واگن حامل کالای صادراتی و 
ترانزیتی در مرز سرخس در انتظار ورود به خاک ترکمنستان و طی مسیر به 
مقاصد خود در پنج کشــور آسیای مرکزی هستند که امیدواریم در روزهای 
آینده با افزایش ظرفیت تــردد ریلی در این مرز مهم، این کالاهای صادراتی 

به مقاصد خود برسند.
14 اسفند ماه ۹8 در پی شیوع ویروس کرونا مرز ریلی سرخس از سوی 
ترکمنستان بسته شد و پس از حدود سه ماه و نیم با حصول توافق دوجانبه 
و ایجــاد تونل های ضدعفونی واگن های حمل کالا، تبادل تجاری در این مرز 
ریلی از سرگرفته شد. ســرخس در 185 کیلومتری شرق مشهد از شمال و 

شرق با کشور جمهوری ترکمنستان هم مرز است.

تصادف مرگبار 
جان 5 نفر را در رزن گرفت

همدان- خبرنگار کیهان:
رئیس پلیس راه اســتان همدان از تصادف ۲ دستگاه تاکسی در 
مسیر قره درگزین از توابع شهرستان رزن خبر داد و گفت: این حادثه 

پنج کشته و پنج مجروح برجای گذاشت.
سرهنگ رضا عزیزی گفت: تاکسی پراید به علت تجاوز به چپ با تاکسی 
دیگری در مسیر درگزین برخورد کرد و در دم 2 راننده تاکسی جان باختند و 

هشت تن از مصدومان به بیمارستان منتقل شدند.
وی با اشــاره به اینکه سه نفر از سرنشینان به علت شدت جراحات وارده 
پس از عزیمت به بیمارستان جان باختند افزود: کارشناس این حادثه، علاوه بر 

مقصر شناختن یکی از رانندگان، فرمانداری رزن را مقصر معرفی کرد.
رئیس پلیس راه اســتان همدان یادآور شد: فرمانداری رزن بدون رعایت 
قوانین، اقدام به اعطای مجوز به 30 تاکســی برای مسافرکشــی در برون شهر 
کرده که این اقدام آنها خلاف قانون اســت زیرا سواری پراید استحکام لازم را 
برای مسافرکشی در برون شهری ندارد و در صورت بروز حادثه تعداد زیادی از 

مسافران کشته و مصدوم خواهند شد.

دستگیری کلاهبردار میلیاردی در سیاهکل
رشت- خبرنگار کیهان

از دستگیری کلاهبردار انتظامی اســتان گیلان   فرمانده نیروی 
 ۲۰ میلیارد ریالی در شهرستان سیاهکل خبر داد.

ســردار عزیزاله ملکی در تشــریح ایــن خبر اظهار داشــت: ماموران این 
فرماندهــی در پی ارجاع نیابت قضایی از اســتان آذربایجان شــرقی مبنی بر 
دســتگیری یک کلاهبردار، موضوع را بررسی و در تحقیقات خود موفق شدند 
محل اختفای وی را شناسایی و او را طی عملیاتی دستگیر کنند. وی در ادامه 
افزود: این متهم 41 ســاله به عنوان مسئول خرید یکی از سازمان ها، مبلغ 20 
میلیــارد و 45 میلیــون ریال جهت خرید اجناس از ســازمان مذکور دریافت 
و ســپس اقدام به فرار کرده بود که ســرانجام پس از یک سال توسط ماموران 
انتظامی اســتان گیلان در شهرستان ســیاهکل دستگیر شد. متهم با تشکیل 

پرونده جهت سیر مراحل قانونی به مقام قضایی معرفی شد.

اســتان  انتظامی  فرماندهی  اجتماعــی  معاون 
کرمانشــاه، از جان باختن ۲ کودک سه و چهار ساله 
هرســینی به دلیل محبوس شــدن داخل خودرو و 

خفگی بر اثر گرما خبر داد.
ســرهنگ »محمدرضا آمویی« روز پنجشنبه در جمع 
خبرنگاران اظهار داشــت: پس از اعــلام مرکز فوریت های 
پلیســی 110 مبنی بر مرگ 2 کودک خردسال در یکی از 
روستاهای شهرستان هرسین، تیمی از ماموران به محل اعزام 

شدند.
وی ادامه داد: با حضور پلیس در محل و تحقیقات لازم 

مشخص شد، یک دختر سه ساله به نام »دلنیا« و یک پسر 
چهار ساله به نام »حسین« که دخترخاله و پسرخاله بودند 
پس از غفلت والدین خود، ســوار بر یک دســتگاه خودروی 

سواری سمند متعلق به خانواده یکی از آنها می شوند.
سرهنگ آمویی تصریح کرد: این دختر و پسر خردسال 
پــس از حضور در داخل خودرو که زیر تابش آفتاب هم قرار 
داشته است پس از دقایقی بازی کردن زمانی که قصد خروج 

از اتومبیل را داشتند درب را به روی خود بسته  دیدند.
معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی اســتان کرمانشاه 
افزود: تلاش و تقلای بی حاصل دختر و پســر خردســال و 

خستگی وارده به آنها از یک سو و گرمای آفتاب هم از سوی 
دیگر باعث از حال رفتن آنها در داخل خودرو شد.

وی تصریح کرد: پس از گذشت بیش از 2 ساعت، والدین 
دلنیا و حســین متوجه غیبت آنها شده و پس از جست و جو 
کودکان معصوم خود را در حالی که بی حال و بی حرکت در 

داخل خودرو افتاده اند، پیدا کردند.
ســرهنگ آمویی با بیان اینکه دختر خردسال پیش از 
رســیدن به بیمارســتان جان خود را از دست  داد، یادآوری 
کرد: کار احیای پزشــکان روی پسر چهار ساله نیز متاسفانه 

موثر واقع نشد و هر 2 کودک جان باختند.

مدیر روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشــکی 
هرمزگان گفت: کودک ۱۰ساله بر اثر ابتلا به بیماری 

کرونا در بندرعباس جان خود را ازدست داد.
فاطمه نوروزیان به رسانه ها اعلام کرد:این کودک بدون 
بیمــاری زمینه ای بوده که بطور حتم فوت آن زنگ خطری 

در ابتلای کودکان به بیماری کووید 1۹ است.
وی ادامه داد: این کودک در یک جمع مبتلا به کرونا قرار 
گرفته بود ، پس از بستری در بیمارستان کودکان بندرعباس ، 
تلاش پزشکان و پرســتاران برای بهبود آن موثر نشد و در 
نتیجه اولین فوتی کودک در هرمزگان به ثبت رســید. وی 
افزود: والدین از حضور کودکان در اماکن عمومی و پرازدحام 
و برخورد آن ها با افراد سالمند )پدربزرگ و مادربزرگ ها( و 
کســانی که دچار بیماری های زمینه ای هستند، جلوگیری 
کرده و فاصله گذاری اجتماعی را رعایت و در صورت خروج 

از منزل حتما از ماسک استفاده کنند.
اســتان های خوزســتان، آذربایجان شــرقی، خراسان 
رضوی، کرمانشــاه، هرمزگان و کردستان در وضعیت قرمز 

قرار دارند.
در استان هرمزگان در سه هفته اخیر موج کرونا شدت 

گرفته و به عنوان استان قرمز است.

جان باختن ۲ کودک در داخل خودرو به علت گرما

حریرچی:

ایران تا یک سال آینده درگیر کرونا خواهد بود
آغاز عملیات جست وجو و نجات 

مفقودان شناور بهبهان 
در آب های کویت

کودک ۱۰ ساله بر اثر بیماری کرونا 
در بندرعباس فوت کرد

بهداشت و درمان عجب شیر گفت:  رئیس شبکه 
در روزهای اخیر ۲۰ نفر از اعضای یک خانواده در این 
شهرستان، تست کرونا دادند که جواب آزمایش ۱۸نفر 

آنان مثبت بود.
عزیــزالله خماهانی در گفت وگو با خبرنــگار ایرنا افزود: 
رعایت نشدن ضوابط فاصله گذاری اجتماعی از سوی برخی 
افراد در جامعه باعث شد که شاهد افزایش موارد مثبت کرونا 

در شهرستان باشیم.
وی گفت: علت بیشــتر مبتلایان به کرونا در شهرستان 
عجــب شــیر شــامل حضــور در مراســم های عروســی، 
مجلس ترحیــم، دورهمی ها و رفت وآمدهــای خانوادگی و 

رعایت نکردن نکات بهداشتی است.
شهرســتان عجب شــیر با ۹8 هزار نفر جمعیت در ۹8 

کیلومتری جنوب غرب تبریز واقع شده است.

ابتلای ۱۸ عضو یک خانواده به کرونا 
در عجب شیر


